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Simru SİLAHTAROĞLU

Hoş gelmiş!

>2'de

ÜzÜmdere IrmağI’nI 
kuraklIk vurdu 6

Özlem SOYDAN

Uçarsu Şelalesi

>6’da

�Vali Hulusi Şahin, Kaleiçi’nin antal-
ya için büyük bir değer ve bu değerin 
korunması için tüm imkânların sefer-
ber olacağını söyledi. Şahin, “Çözüm 
odaklı toplantılar sürecek” dedi. 2’de

BÜYÜk Bİr değer T                                       RSE
KÖŞE

Muratpaşa’nın 
otları

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

klİmalarda 
YangIn rİskİ

Klima kullanımında ciddi artış yaşanıyor. Uzmanlar, klimaların dış ünitelerine de 
düzenli bakım yapılması gerektiğini aksi takdirde yangın riski oluşabileceğini söyledi

�AŞıRı hava sıcaklıkları bu-
naltmaya devam ederken 
yaz mevsiminde neredeyse 
24 saat çalıştırılan klima-
lar yangın riskini de 
beraberinde geti-
riyor. Uzmanlar 
ise bakım uyarı-
sında bulundu. 

�MMO Başkanı Prof. Dr. İb-
rahim Atmaca, “Klimaların dış 
üniteleri, dış ortam şartlarına 
yoğun bir şekilde maruz kal-

makta. Oluşabilecek 
en küçük bir elektrik 
arkı ile tutuşma yan-
gın riskini doğuru-
yor” dedi. 4’te

TÜkeTİmİ arTTI YangIn rİskİ var 

İç ve dIş 
ÜnİTe 

Temİzlenmelİ

Geçtiğimiz günlerde Hurma 
Mahallesi’nde bulunan 4 katlı 
apartmanın ikinci katındaki 
klima dış ünitesinde yangın 
çıktı. yangın maddi hasara 
neden oldu. 

�antalya’nın örtü altı tarımda başı 
çeken ilçesi aksu’nun 2023 yılı bitki-
sel üretim verileri açıklandı. Örtü altı 
tarımda domates üretimi yine ilk sı-
rada yer aldı. 2’de

�BüyüKŞeHir Belediyesi tarafın-
dan düzenlenen 4. dönem izcilik fa-
aliyetleri başladı. 8’de

Yangınların nedeni
insan aktivitesi
�yangın yeri 

inceleme uzma-
nı Dr. Öğretim 
üyesi Saadet 
alkış, orman 
yangınlarının 
yerleşim böl-
gelerine yakın 
yerlerde daha 
fazla çıktığını 
söyledi. 6’da

hasar TespİTİ YapIldI
Büyükşehir Belediyesi, 

Serik’in Yumaklar 
Mahallesi’nde meydana 

gelen yangın sonrası 
yaraları sarmak için 

harekete geçti. Ekipler, 
hasar tespiti yapmak için 

incelemelerde bulundu

�BüyüKŞeHir Belediyesi, Serik yu-
maklar Mahallesi’nde meydana ge-
len yangın sonucu mağdur olan üre-
ticilerin ihtiyaçlarının belirlenmesi 
ve gerekli yardımların yapılabilmesi 
için çalışmalara başladı. 3’te

ekİpler çalIşmalara BaşladI

Büyükşehir’den 
aşure ikramları

Yerli turistin
harcaması arttı 

�BüyüKŞeHir Belediyesi, Mu-
harrem ayı dolayısıyla kent 
merkezi ve ilçelerde aşure ik-
ramlarını sürdürüyor. 8’de

�ocaK, Şubat ve Mart’ta yurt 
içinde tatile giden 8 milyon 262 
bin kişi, 45 milyar 262 milyon 
452 bin lira harcama yaptı. 2’de

aksu’da 2023 yılı 
şampiyonu domates

 İçİn 
seferBerlİk

Kaleiçi Estetik 
Değerlendirme 

Toplantısı’nda daha güzel 
bir Kaleiçi için yapılması 

gerekenler masaya yatırıldı

gençlik kampı’nda 
4. dönem başladı

kaleİçİ



AntAlyA’nın Aksu ilçesinde 2023 yılı ta-
rım alanı 220 bin 820 dekar olarak tespit edil-
di. Tarım İlçe Müdürlüğü verilerine göre; do-
mates 2023 yılının en çok üretilen sebzesi 
oldu. 32 bin 916 dekar alanda 515 bin 352 
ton domates üretildi. 10 bin 713 dekarda üre-
tilen biber türleri 119 bin 408 ton üretimle 
ikinci sıraya yerleşti. 3 bin 893 dekar alanda 
yapılan kabak üretiminden 37 bin 215 ton, 
bin 964 dekarda üretilen kapya biberden ise 
20 bin 720 ton ürün elde edildi. Meyve üre-
timinde de; 18 bin 8 dekar alanda 46 bin 923 
ton portakal, 4 bin 864 dekar alandan 5 bin 
350 ton nar, 6 bin 860 dekar 6 bin 947 ton 
zeytin, 4 bin 83 dekar limon alanından 9 bin 
273 ton ürün elde edilirken, 688 dekar alan-
da ise bin 845 ton greyfurt elde edildi.

ÇİFTÇİ SAYISI DEĞİŞMEDİ

Aksu’daki çiftçilerin sayısı da yapılan tes-
pitler arasında oldu. Buna göre; Ziraat Oda-
sına kayıtlı çiftçi sayısı 4 bin 134, Çiftçi Kayıt 
Sistemi (ÇKS)’ye kayıtlı çiftçi sayısı 4 bin 71, 
olarak belirtildi. Örtü altı üretim verileri ise; 
toplamda 48 bin 533 dekar. Cam sera alanı 
5 bin 859 dekar, plastik sera alanı 42 bin 674 
dekar alanda 781 bin 964 ton sebze üretimi 
gerçekleşti. 36 bin 829 meyve üretim alanın-
dan ise 65 bin 452 ton ürün elde edildi.

HUBUBATTA EN ÇOK BUĞDAY ÜRETİLDİ

Hububatta ise tablo şu şekilde; 37 bin 967 
dekarda 20 bin 701 ton buğday üretimi, 12 
bin dekarda 5 bin 478 ton pamuk üretimi ya-
pılırken; 13 bin 574 dekar alanda 36 bin 96 

ton mısır üretimi, 3 bin 573 dekarda 232 ton 
susam üretimi, 2 bin 132 dekarda 15 bin 990 
ton yonca sağlandı. İlçede 604 dekar alanda 
üretimi yapılan kesme çiçekten yıllık 58 mil-
yon 840 bin adet dal elde edildi. Bitkisel üre-
timin yanı sıra 6 bin 126 büyükbaş, 31 bin 
582 küçükbaş yetiştiriciliği tespit edildi. İHA
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Hoş gelmiş!
Sabırsızlıkla beklenen 

Vergi Paketi, Türkiye 
Büyük Millet Mecli-

si’nde kabul edilmiş. Eh 
gözümüz aydın olsun. 
Dolaylı vergi, dolaysız vergi, 
enflasyon, fahiş zamlar falan 
derken kambur büyüyor 
desenize. Ama fakat An-
kara’ya göre, yeni vergi 
düzenlemesi vatandaşa yük 
getirmiyormuş. Ankara böyle 
söylüyorsa doğrudur. Bana 
göre beyan esastır! Peki ya 
size göre?

***
Şimdilerde sadece sokak-

ta değil, siyasette de vergi 
tartışması varmış. Sanki 
tartışılınca durum değişir-
miş gibi başımız ağrır veya 
ağrımaz da gelin bir kez 
daha paketin getirdiği reform 
niteliğindeki maddelere kısa 
bir göz atalım. En düşük 
emekli aylığı 12 bin 500 
liraya yükselmiş, yurtdışı 
çıkış başına alınacak harç 
tutarı 500 lira olmuş. Özetle, 
vergi ve sosyal güvenlik 
alanına ilişkin düzenlemeler 
Meclis’te kabul edilmiş. An-
kara “Kayıt dışı ekonomiyle 
mücadeleyi hedefleyen bu 
yasa, vatandaşımıza yük 
getirmiyor” diyormuş. Yani, 
vergi gelirlerinden sağlanan 
iyileşme, vatandaşın refahı 
için verimli alanlara yön-
lendirilecekmiş. Yanıt sizin 
olsun.

***
Şimdi az biraz da vatanda-

şın refahından söz edelim. 
Misal, yapılan araştırmalara 
göre vatandaş, kredi kartının 
ucunu kaçırmış. Ve dahi 
kredi kartı ile yapılan har-
cama yüzde 98 artmış, yani 

borç sarmalı artmış. Öyle ya 
emeklinin, memurun, asgari 
ücretlinin geçim çarkı kredi 
kartı ile dönüyor. Hele bir 
de asgarisi ödenmediğinde, 
gelsin faiz üstüne faiz. Dost 
mu, düşman mı biliniyor da 
cümlenin sonunu getiremi-
yorum maalesef.

*** 
Yine yapılan bir araştırma-

nın vahim sonucuna göre, 
ülkemizde son bir yılda 190 
bin kişi daha yoksullaşmış, 
yani yoksulluk katlanmış mı? 
Çalışan kesimin ise yüzde 
15’i yoksulmuş. Bu arada 
açlık sınırı 20 bin 776 lira, 
yoksulluk sınırı 62 bin 302 
lira olmuş vahim.  Ahan da 
tokluğun bedeli, makulü 
kaybettiren türden.

***
Vergiler artıyor da yok-

sulluk sınırı artmıyor mu, 
artıyormuş rakamlar böyle 
söylüyor. Asgari ücretlinin 
maaşına zam yok 17 bin 
2 lira devam, emeklinin 
(hepsi değil) maaşına ise 2 
bin 500 lira zam, makulü 
kaybettiren rakamlar ama 
şükür ki Ankara, emeklinin 
de ücretlinin de yaşadığı 
sıkıntıların farkındaymış ve 
de amaç, refahı artırmak-
mış. Her ne kadar emekliye 
refah payı verilmediyse de. 
Emekliye soralım bakalım, 
alım gücü ne durumdaymış? 
El cevap, emekli yoksullaş-
mış, endişesi ise önümüzde-
ki yıllarda maaşlar daha da 
düşer mi? Hani, dil düşün-
cenin arka planını yansı-
tırmış ya. Velhasıl-ı kelam, 
herkes geride kalan seneleri 
sayıklar olmuş nokta. Sağlı-
cakla kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

TüRKİye’de ocak, şubat ve 
mart aylarında yurt içinde tati-
le giden 8 milyon 262 bin kişi, 
45 milyar 262 milyon 452 bin 
lira harcama yaptı. Seyahat 
bütçesinin 15 milyar 64 mil-
yon 366 bin lirasını yeme-içme-
ye ayıran yerli turistin bu har-
caması, geçen yıla göre yüzde 
91,4 arttı.

Gıda fiyatlarındaki artış, yer-
li turistin tatil harcamasına da 
yansıdı. Maliyet artışı nedeniy-
le restoran, kafe ve lokantalar-
daki yiyecek-içecek fiyatların-
daki yükseliş, yerli turistin tatil 
harcamalarını çoğalttı. Türki-
ye İstatistik Kurumu verilerine 
göre; ocak, şubat ve mart ayla-
rından oluşan ilk çeyrekte, yurt 
içinde ikamet eden 8 milyon 
262 bin kişi seyahate çıktı. yer-
li turistlerin, yurt içinde yaptık-
ları seyahat harcamaları 2024 
yılının ilk çeyreğinde, geçen yı-
lın aynı dönemine göre yüz-
de 103,2 artarak 45 milyar 262 
milyon 452 bin lira oldu. Bu 
harcamanın yüzde 95,6’sını 43 
milyar 273 milyon 587 bin lira 
ile kişisel harcamalar, yüzde 
4,4’ünü ise 1 milyar 988 milyon 
864 bin lira ile paket tur harca-
maları oluşturdu. Seyahat başı-
na ortalama harcama ise 4 bin 
593 lira olarak kayıtlara geçti.

EN ÇOK HARCAMA KALEMİ 
YEME- İÇME

Harcama türlerinin top-
lam seyahat harcamaları içe-
risindeki dağılımında en faz-
la pay yüzde 33,3 ile yeme ve 
içme harcamaları, yüzde 28,8 
ile ulaştırma harcamaları, yüz-

de 10,9 ile konaklama harca-
maları oldu. Geçen yılın aynı 
dönemine göre; yeme ve içme 
harcamalarında yüzde 91,4, 
ulaştırma harcamalarında yüz-
de 80,8, konaklama harcamala-
rında yüzde 127,3’lük artış kay-
dedildi. yerli turistin 43 milyar 
273 milyon 587 bin liralık kişi-
sel harcamalarında, yeme ve 
içme harcaması 15 milyar 64 
milyon 366 bin lira, konaklama 
harcaması 4 milyar 948 milyon 
52 bin lira, ulaştırma harcama-
sı 13 milyar 54 milyon 799 bin 
lira, giyecek ve hediyelik eşya 
harcaması 4 milyar 572 milyon 
312 bin lira, diğer harcamaları 
1 milyar 29 milyon 231 bin lira 
olarak kayıtlara geçti.

YAKINLARI ZİYARET                    
İLK SIRADA

Seyahate çıkanların bir ve 
daha fazla geceleme kaydı ile 
ülke içinde yaptıkları toplam 
seyahat sayısı, geçen yılın aynı 
çeyreğine göre yüzde 2,3 aza-
larak 9 milyon 854 bin seyahat 
olarak gerçekleşti. yakınları zi-
yaret amacı ile yapılan seya-
hatler yüzde 64 ile ilk sırada 
yer aldı. Seyahate çıkış amaç-
larında ikinci sırada yüzde 22,5 
ile ‘gezi, eğlence, tatil’, üçüncü 
sırada yüzde 6,6 ile ‘sağlık’ yer 
aldı. Gezi ve eğlence amaçlı 2 
bin 216 seyahatte tatilciler 13 
milyar 992 milyon 992 bin lira, 
yakınları ziyaret amaçlı 6 bin 
303 seyahatte tatilciler 21 mil-
yar 306 milyon 194 bin, sağlık 
amaçlı 650 seyahatte 6 milyar 
225 milyon 661 bin harcama 
gerçekleştirdi. DHA

KALeİÇİ Antalya’nın gündemi olma-
ya devam ediyor. Bir süredir daha 
güzel ve yaşanabilir bir Kaleiçi he-
defiyle Vali Hulusi Şahin’in başkan-

lığında gerçekleştirilen çalışmalar tüm hızıy-
la devam ediyor. Güvenlik, temizlik, gürültü 
ve trafik gibi konuların masaya yatırılması-
nın ardından Kaleiçi’nin estetik yönden de 
sorunsuz bir görünüme kavuşturulması için 
Kaleiçi estetik değerlendirme Toplantısı ger-
çekleştirildi. Antalya Valisi Hulusi Şahin’in 
başkanlığında gerçekleştirilen toplantıya, Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 
Vali yardımcısı Aydın Abak, Muratpaşa Kay-
makamı İhsan Kara, Sahil Güvenlik Antal-
ya Grup Komutanı Sahil Güvenlik yarbay Tol-
ga Coşkun, İl emniyet Müdürü Orhan Çevik, 
Muratpaşa Belediye Başkanı ümit Uysal, ilgi-
li kamu kurumlarının müdürleri ve STK tem-
silcileri katıldı.

KALEİÇİ BÜYÜK BİR DEĞER

Antalya Valiliğinde gerçekleştirilen toplan-
tı açılışında konuşan Vali Hulusi Şahin, “Ka-
leiçi’nin Antalya için büyük bir değer ve bu 
değerin korunması için tüm imkânları sefer-
ber edeceğiz” dedi. Tarihi Kaleiçi ile ilgili ça-
lışmalarının devam edeceğini belirten Vali 
Şahin, “Kaleiçi ile ilgili Mayıs ayında Kale-

içi değerlendirme Toplantısı ve Kaleiçi de-
netim Toplantısı gerçekleştirmiştik. Bu top-
lantılarda Kaleiçi’nin altyapı yetersizlikleri, 
çevresel sorunları, estetik kaygıları ve tra-
fik yoğunluğu gibi sorunlarına yönelik dü-
zenlemeleri belirlemek üzere çalışma grup-
ları oluşturduk. Bugün gerçekleştireceğimiz 
Kaleiçi estetik Toplantımızda ise, uygulama-
ya koyduğumuz kararların ne aşamada ol-

duğunu ve Kaleiçi’nin estetik yapısı ile ilgili 
sorunlara yönelik düzenlemeleri değerlendi-
receğiz” dedi. Kaleiçi’yle ilgili kurum ve kuru-
luşların yetkililerinden sorumluluk alanlarıy-
la ilgili bilgi ve çözüm önerilerini de alan Vali 
Hulusi Şahin, ilgililerin hazırlayacağı raporla-
rın ve yapılan çalışmaların değerlendirilece-
ği çözüm odaklı toplantıların devam edeceği-
ni belirtti.  İHA

Kaleiçi için 
seferberliK

Kaleiçi Estetik Değerlendirme Toplantısı Vali Hulusi Şahin Başkanlığında 
gerçekleştirildi. İlgili kurum ve kuruluş yetkililerinin katılımıyla gerçekleştirilen 

toplantıda daha estetik bir Kaleiçi için yapılması gerekenler masaya yatırıldı

Aksu’dA 2023 yılı 
şAmpİyonu domAtes
Antalya’nın örtü altı tarımda başı çeken ilçesi Aksu’nun 

2023 yılı bitkisel üretim verileri açıklandı. Örtü altı 
tarımda domates üretimi yine ilk sırada yer aldı

yerli turistin yeme içme 
harcaması yüzde 91 arttı

Hayatpark’ta eğlence tam gaz
KOnyAALTı Belediyesi’nin vatandaş-

ları sanatla buluşturmak amacıyla dü-
zenlediği “Gün Batımı Konserleri” ve 
“Gün Batımı dansları” etkinlikleri bu 
hafta eş zamanlı olarak HayatPark’ta 
gerçekleşti. etkinliğe Konyaaltı Bele-
diye Başkanı Cem Kotan, eşi demet 
Ayne Kotan ve oğlu Can Ali Kotan ile 
birlikte katıldı. 

Gün Batımı dansları ile başlayan et-
kinlikte, vatandaşlar profesyonel dans-
çılarla birlikte gönüllerince dans etti. 
Ardından sahneye “Sütlü Kakao” gru-
bu çıktı. Grubun birbirinden eğlenceli 
şarkılarıyla coşan vatandaşlar, Hayat-
Park’ın mis gibi doğasında keyifli bir 
akşam yaşadı.   

Konyaaltı ilçesini sanat ve festival-
lerle anılan bir ilçe haline istedikleri-
ni belirten Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, “İlçemizde vatandaşlarımı-
zın sanat ve sporla iç içe olmalarını is-
tiyoruz. Bu doğrultuda çok sayıda kurs 
ve etkinliği hayata geçiriyoruz. “Gün 
Batımı Konserleri” ve “Gün Batımı 
dansları” da bu etkinliklerden. etkin-
liklerimizi bu hafta eş zamanlı olarak 
HayatPark’ta gerçekleştirdik. Vatandaş-
larımız önce dans etti, ardından da Süt-
lü Kakao grubunun şarkılarıyla doya-
sıya eğlendi. Katılımın oldukça yoğun 
olması bizleri mutlu etti. Vatandaşları-
mıza çok teşekkür ediyorum” dedi. 
KONYAALTI BELEDİYESİ / BÜLTEN
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BEyaZ eşyalarını tamir ettirmek 
isteyen vatandaşları internet üzerinden 
buldukları telefon numaraları aracılığıyla 
dolandıran bir şahıs yakalanmasının 
ardından sevk edildiği mahkemece 
tutuklanarak cezaevine gönderildi.  İHA

Manavgat’ta bir genç aracıyla 
trafikte tehlike saçtı. Hasan Ali Yücel 
Caddesi ile Çevreyolu kesişiminde 
meydana gelen maddi hasarlı kaza-
nın ardından araç sürücülerine yar-
dım eden trafik ekipleri, süratli bir 
şekilde gelerek diğer sürücüler için 
tehlike oluşturan ve kaza tehlikesi at-
latan Murat Şaşmaz’ın kullandığı 07 
VEZ 61 plakalı otomobili durdurdu. 
Evrakları incelenen ve yapılan alkol 
kontrolünde alkolsüz olduğu belirle-
nen genç sürücüye trafik polisi uzun 
süre nasihat etti.

TRAFİK POLİSİNDEN NASİHAT

Genç sürücüye, olaya kendi gözle-
riyle şahit olduğunu belirten trafik 
polisi “Kullandığın aracın özellikle-
rini bilmelisin, Aracınla viraja girer-
ken hızını düşürürsen aracın spin 
atıp diğer araçlar için tehlike oluştur-

mazdı. Bundan böyle araç kullanır-
ken daha dikkatli olmalı, hız yapma-
malısın. Eğer ani şerit değiştirmesen 
ve aracının hızını ayarlamış olsan az 
önce yaşadığın kaza tehlikesini ya-

şamazdın” dedi. Trafik ekipleri genç 
sürücüye emniyet kemerinin takılı 
olmamasından ve aracın hızını ayar-
lamamaktan bin 380 TL para cezası 
uyguladı. İHA

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, 
Serik Yumaklar Mahallesi’nde 
meydana gelen yangın sonucu 
mağdur olan üreticilerin ihtiyaçla-

rının belirlenmesi ve gerekli yardımların 
yapılabilmesi için çalışmalara başladı. 

Yangında zarar gören vatandaşlara 
destek olmak için hızla harekete ge-
çen Tarımsal Hizmetler Dairesi Baş-
kanlığı ekipleri bölgede ön hasar 
tespit çalışması yaptı. Büyükşehir 
ekipleri, üreticilerin kayıplarını te-
lafi etmek için yangın bölgesinde 
zarar gören vatandaşları dinledi. 
Ekipler, zarar gören tarım alanla-

rında hasar tespiti gerçekleştirdi. 
Yangında evi, kümes hayvanları, 

hayvan yemleri ve seraları zarar gören 
üreticiler kendilerini yalnız bırakmayan 

Büyükşehir Belediye Bakanı Muhittin Bö-
cek’e teşekkür etti.  HABER MERKEZİ 

Yangın bölgesinde
hasar tespiti Yapıldı
Büyükşehir Belediyesi, Serik’in Yumaklar Mahallesi’nde meydana gelen yangın sonrası yaraları 
sarmak için harekete geçti. Büyükşehir Belediyesi Tarımsal Hizmetler Dairesi Başkanlığı ekipleri, 

yangından etkilenen evler ve seralarda hasar tespiti yapmak için incelemelerde bulundu

Alev alev yanan 
trafo korkuttu

Bir trafoda sebebi bilinmeyen 
yangın meydana geldi. itfaiye ekip-
leri yangına hızla müdahale eder-
ken trafonun bulunduğu mahallede 
elektrikler kesildi. Yangın, Konyaal-
tı ilçesine bağlı Uncalı Mahallesi’nde 
bulunan bir elektrik trafosu dağıtım 
merkezinde çıktı. Trafodan yoğun 
duman geldiğini gören çevredekiler 
durumu hemen 112 Acil Çağrı Mer-
kezi’ne bildirdi. ihbarla bölgeye it-
faiye ve polis ekipleri sevk edildi. it-
faiye ekipleri alevlere teslim olan 
trafoya hızla müdahalede bulundu. 
Trafodaki kabloların kısa devre yap-
ması nedeniyle alevler de çıkmaya 
başlayınca mahalleli büyük korku ve 
panik yaşadı.  dHa

Manavgat ilçesi Karacalar Ma-
hallesi Guzbeleni mevkiinde anızdan 
başlayarak makilik alana sıçrayan 
yangın, itfaiye ve orman ekipleri-
nin hızlı müdahalesi sonucunda yer-
leşim yerlerine ulaşmadan söndü-
rüldü. Mahalle sakinleriyle birlikte 
yangın ekiplerinin yardımına koşan 
Karacalar Mahalle Muhtarı Şevket 
Kaplan, aynı noktada geçen yıl ve bu 
yılın başında iki kez daha yangın çık-
tığını, itfaiyenin zamanında müda-
halesi sayesinde büyümeden söndü-
rüldüğünü dile getirdi.  İHA

Makilik alana sıçrayan 
yangın söndürüldü

önce ceza yedi 
sonra nasihat
Maddi hasarlı kaza incelemesi sırasında aracıyla trafikte tehlike 
oluşturulan otomobil sürücüsünü durduran polis, genç otomobil 
sürücüsüne dakikalarca nasihat etti. Trafik polisine daha dikkatli 
olacağına dair söz veren genç sürücü küçük bir ceza ile kurtuldu

Manavgat’ta kırmızı ışık ihlali ya-
pan bir araç kazaya neden oldu. Kaza, 
Antalya’nın Manavgat ilçesi Antalya 
Caddesi üzerinde meydana geldi. Ya-
pay Şelale istikametinden gelip Sarı Köp-
rü istikametine seyir halindeki Abdur-
rahman S.’nin kullandığı 07 DUB 282 
plakalı Audi marka otomobil Jandarma 
kavşağına geldiğinde kırmızı ışık ihla-
li yaptı. Kırımızı ışık ihlali sonrası Abdur-
rahman S.’nin kullandığı lüks araca önce 
Hisar Caddesine dönmekte olan Kemal 
K.’nın kullandığı 07 ZZ 797 plakalı Mer-
cedes marka otomobil yandan çarptı. Ar-
dından da Antalya Caddesine çıkmakta 
olan Servet Güneş’in kullandığı Peugeot 
marka otomobille çarpıştı.

TRAFİK UZUN SÜRE KİLİTLENDİ

Kazada 07 DUB 282 plakalı otomobil-
de yolcu olarak bulunan Gizem Çoban 
yaralanırken, 112 sağlık ekiplerinin olay 
yerindeki müdahalesinin ardından has-
taneye kaldırılan yaralının sağlık duru-
munun iyi olduğu bildirildi. Kazanın ar-
dından kaza yapan araçların yolu ve 
kavşağı kapatması nedeniyle jandarma 
kavşağında trafik kilitlendi. Yollarına de-
vam edemeyen araç sürücüleri ve araç-
lardaki yolcular araçlarından inerek kaza 
yapan araçları incelediler. Araçların yol-
dan kaldırılması ve yolun temizlenmesi-
nin ardından yol trafiğe açıldı. İHA

Kırmızı ışık ihlali yapan lüks aracın 
neden olduğu zincirleme trafik 
kazasında ortalık savaş alanına 

döndü. Trafik uzun süre kilitlendi

Lüks otomobil ortalığı
savaş alanına çevirdi

Manavgat’ta kazaya karışan 
motosiklet sürücü ehliyetsiz çık-
tı. Kaza, Antalya’nın Manavgat ilçe-
si Eski Hisar Mahallesi 8162 Sokak 
üzerinde meydana geldi. Serhat Ay-
doğan’ın kullandığı 07 BBS 589 pla-
kalı motosiklet Çevreyolu Köprü-
sü altına geldiğinde, sürücüsünün 
direksiyon hakimiyetini kaybede-
rek devrilerek sürüklendi. Yarala-

nan motosiklet sürücüsü hasta-
neye kaldırıldı. Yapılan kontrolde 
sürücü belgesinin yetersiz olduğu 
belirlenen motosiklet sürücüsüne 
ve motosiklet sahibine ayrı ayrı 6 
bin 439’ar TL, motosikletin 2’nci kez 
muayenesiz olarak denetime gir-
mesi nedeniyle de 3 bin 135 TL ol-
mak üzere toplam 16 bin 13 TL idari 
para cezası uygulandı.  İHA

CezAdAn kAçAMAdı

daha fazla kaçamadı
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Yurttan
kısa kısa

Sokak hayvanları 
yasası kabul edildi

TBMM Genel Kurulu’nda, sahipsiz 
sokak hayvanlarına yönelik düzenle-
meler içeren 17 maddelik, ‘Hayvanları 
Koruma Kanunu’nda Değişiklik Ya-
pılmasına Dair Kanun Teklifi’ kabul 
edildi. Sokak hayvanları ile ilgili kabul 
edilen kanun teklifi Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın imzasıyla 
Resmi Gazete’de yayımlanmasının 
ardından yürürlüğe girecek.

‘Meslekten men’e 
itirazı reddedildi

ANKARA’DA sahibi olduğu hayvan 
hastanesinde çalışan veteriner Ç.B.›ye 
(23) cinsel saldırıda bulunduğu suçla-
masıyla 9 yıl hapis cezasına çarptırılan 
Prof. Dr. Hasan Bilgili, Ankara Veteri-
ner Odası’ndan da men edildi. Avukatı 
aracılığıyla bu karara itiraz ederek An-
kara 5’inci İdare Mahkemesi’nde dava 
açan Bilgili’nin açtığı dava reddedildi. 

Makineli tüfek 
gardıroptan çıktı

ADANA’DA çeşitli suçlardan aranan 
şüphelilerin saklandığı eve operasyon 
düzenleyen polis, yatak odasındaki 
gardırobun çekmecesindeki meka-
nizmalı gizli bölmede hafif makineli 
tüfek, komodinde ise ruhsatsız taban-
ca ve 85 mermi ele geçirdi. ‘Silahla 
tehdit’ ve ‘kasten yaralama’ suçundan 
aranan Selim B., ‘dolandırıcılık’ su-
çundan aranan Sanem K. ve Aslan G. 
gözaltına alındı.

Mardin’de geçici  
yasak duyurusu

MARDİN Valiliği tarafından Nusay-
bin ilçesi kırsal Karacaköy, Doğanlı, 
Kuyular ve Çalıköy mahallelerindeki 
bölgelerin, 30 Temmuz-13 Ağustos 
tarihleri arasında 15 gün süreyle 
‘geçici özel güvenlik bölgesi’ ilan 
edildiği duyuruldu. Valilik açıklama-
sında, “Vatandaşlarımızın söz konusu 
yasağa uymaları kendi can ve mal 
güvenlikleri açısından önem arz 
etmektedir” denildi.

Aphrodisias’ta 
benzersiz keşif

AYDIN’DAKİ Aphrodisias 

Anti Kenti’nde yapılan kazı ça-

lışmalarında Zeus’a ait mermer 

baş bulundu. Kültür ve Turizm 

Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, 

‘Aphrodisias’ta benzersiz bir ke-

şif’ notuyla yaptığı paylaşımda, 

“Yüzyıllar sonra gün ışığıyla 

yeniden buluşan mermer baş, 

Yunan mitolojisinde en güçlü 

ve önemli tanrı olan Zeus’un 

ihtişamını sergiliyor” dedi.

80 hektar orman 
şaka ile yakılmış!

KAHRAMANMARAŞ’TA 80 

hektar ormanın, aralarında şaka-

laşan piknikçilerin attığı torpilin 

kuru otları tutuşturması sonucu 

yandığı ortaya çıktı. Torpili attığı 

belirlenen M.S. (20), gözaltına 

alınıp tutuklandı. Çıkan orman 

yangını; 200 personelin 60 araç, 

6 helikopter ve 2 uçakla 18 saat 

boyunca yaptıkları müdahale 

sonrası söndürülebilmişti. 

Diyarbakır’da 
kavga: 1 ölü!

DİYARBAKIR’DA yolda kar-

şılaşan ve arazi anlaşmazlığı 

nedeniyle husumetli olan akraba 2 

ailenin üyeleri, tartışmaya başladı. 

Tartışma, silah, bıçak ve sopaların 

kullanıldığı kavgaya dönüştü. Kav-

gada 1 kadın ölürken 2’si yoldan 

geçen 6 kişi yaralandı. Polis, olaya 

karışan 2 şüpheliyi gözaltına aldı. 

Kaçan diğer şüphelilerin yakalan-

ması için çalışma başlatıldı.

DHA-İHA

Ters Köşe’de dün 
Muratpaşa’daki 
bir parkın halini 

yazdık. Otlar neredeyse 
insan boyuna ulaşmıştı. 
Abartı gelebilir, ama 
gerçekten de bir karışı 
filan geçiyordu otların 
boyu. Yazıyı gazeteye 
gönderdim ve bir baktım 
ki Muratpaşa Belediyesi 
personeli parktaki otları 
biçiyor, çevre temizliği 
yapıyor. Hemen aradım 
arkadaşları, yazının o 
bölümünü, yani kutu 
dediğimiz detayı çıkart-
tık. Siz bunu okuyamadınız. Bu parklar mevzusuna 
girmişken, çimleri, sulama sistemlerini filan biraz 
konuşalım. Bu konuda bir mantalite değişikliğine 
ihtiyaç var sanki.

YAKINDA İÇECEK SU KALMAYACAK

Bazı parklar son günlerde cangıl haline geldi. 
Düzenli sulandıkları için yeşil, ama hiç biçilme-
dikleri için de tamamen ot ormanı. Yürüyüş 
yolları bile görünmez hale gelmiş. Bu sadece 
Muratpaşa’nın değil, birçok belediyenin 
sorunu. Dünyada ve ülkemizde su krizi 
yaşanırken, su kaynakları giderek azalır-
ken, parkların sulanması ne kadar doğru? 
Park denilince ilk akla gelen şey çim 
oluyor. Aynı zamanda golf sahaları da 
uçsuz bucaksız çim tarlası. Bu parklar, bu 
golf tesisleri bir su canavarı. Böyle gider-
se içecek su bulamayacağız, ama haldır 
haldır parkları suluyor, golf sahalarını yeşil 
tutmaya çalışıyoruz.

FELSEFEYİ DEĞİŞTİRMEK MÜMKÜN

Golf sahalarında kullanılan çim biraz farklı. 
Genleriyle oynanmış, o nedenle daha az su tüke-
ten cinsler bunlar. Özel üretim oldukları için pahalı. 
Park ve bahçelerde ise bildiğimiz çim kullanılıyor. 

Yeşil görünsün diye bası-
yorsun suyu. Onca su hem 
zarar, hem masraf… Düzenli 
biçmezsen insan boyuna ge-
liyor. Biçmek için daha fazla 
personel lazım. Peki peyzaj 
mimarları, bahçe tasarımcı-
ları bunca çim kullanmaktan 
vazgeçemez mi? Daha doğal, 
taşlı, çakıllı, geçmişte çocuk-
ların top oynadığı mahalle 
arası bahçeler, boş alanlar, 
avlular, sahalar gibi parklar 
üretmek, tasarlamak mümkün 
değil mi? Onca suyu boca 
etmek yerine, daha az suyla 
daha gerçekçi, daha özgür, 

daha serbest parklar yapamaz mıyız? Bence yaparız. 
Tartışalım.

MurATPAşA’nın OTlArı

“CHP gençliği 
seçime 
gidiyor” diye 

yazdık geçenlerde. 
Gençlik kolları 
ilçe kongrelerine 
hazırlanıyor. 
Muratpaşa’da mevcut 
başkan Hakan Genbeş’in 
karşısına Evrim Alkan 
ve Salih Can Akbaş’ın 
çıkacağını duyurduk. 
Hakan Genbeş, 11 
Ağustos’ta yapılacak 
ilçe gençlik kongresinde 
aday olmayacağını ve 
Salih Can Akbaş lehine 
yarıştan çekildiğini 
duyurdu. İlçe başkanı 
Genbeş yarıştan 
çekilirken, oluşan 
birlik iradesinin sadece 
Muratpaşa’yla sınırla 
kalmayacağını duyurdu. 
Genbeş’in, “Kongremiz 
bizim için bir son değil, 
başlangıç olacak. CHP 
Antalya gençliğini, 
iktidar yolunda iktidar 
için birleştirmeye 
geliyoruz” sözleri 
havada asılı duruyor.

İlçe başkanı 
yarıştan 
çekildi

Akdeniz Üniversitesi 
Arkeoloji Bölümü 
öğretim üyelerin-

den Yaşar Arlı’nın, Mesut 
Can Kaya ve Evren şahin’le 
birlikte hazırladığı, “Burdur 

Arkeoloji Müzesi Teşhir 
Salonu Serbest Heykeltı-
raşlık Eserler Kataloğu” 
yayınlandı.  Burdur Arkeoloji Müzesi’nde sergi-
lenen, çoğunluğu Sagalassos ve Kremna antik 
kentlerinde bulunmuş 45 heykelin anlatıldı-

ği katalog Bilgin Kültür Sanat Yayınları 
arasından çıktı.  

Burdur için

heykel kataloğu

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

ANTAlYA’DA aşırı hava sıcak-
lıkları bunaltmaya devam 
ediyor. Yaz mevsiminde nere-
deyse 24 saat çalıştırılan kli-

malar yangın riskini de beraberinde 
getiriyor. Klimaların bakımsızlık ve aşı-
rı çalıştırılma nedeniyle iç ve dış ünite-
lerinin yangına sebebiyet vermesi ile 
ilgili uyarılarda bulunan Makina Mü-
hendisleri Odası Şube Başkanı (MMO) 
Prof. Dr. İbrahim Atmaca, klimaların 
yetkili servis tarafından yılda en az bir 
kere bakımlarının yapılması gerekti-
ğini ifade ederken temizliğin sadece iç 
üniteye değil dış üniteye de yapılması 
gerektiğini söyledi.

15 GÜNDE BİR TEMİZLİĞE DİKKAT!

Sıcak havalarla birlikte klima kulla-
nımını da artmaya devam ediyor. Ma-
kina Mühendisleri Odası Şube Başkanı 
Prof. Dr. İbrahim Atmaca, bireysel kul-
lanılan klima cihazlarında vatandaşla-
rın kendi yapacakları filtre temizliği ile 
hizmet alarak yaptırabileceği hijyenik 
bakımları ihmal etmemeleri konusun-
da uyarılarda bulundu. Atmaca “Te-
mizlik ve bakım, kullanıcı için sağlıklı 
bir ortam oluşmasını sağlayacağı gibi 
cihazların enerji verimli çalışmasını da 
temin edecektir. İç ünite filtre temizli-
ği ve hijyenik bakımları üzerine kulla-
nıcıların artık aşina olduğunu sevine-
rek görmekteyiz. Ancak gözden kaçan 
önemli bir husus da, klima dış ünite-
lerinin bakım ve temizliği konu-
sudur. Enerji verimli kullanım 
için sadece iç ünite değil klima 
dış ünitelerinin bakım ve te-
mizliğini de ihmal etmemek 
gereklidir” dedi. 

FİLTRE TEMİZLİĞİ                      
ÇOK ÖNEMLİ

Atmaca ayrıca 
kullanıcıların ci-
haz filtre temizli-
ğini haftada bir 
kez kendilerinin 
yapmasını öner-

diklerini dile getirerek, “Ön kapak açı-
larak filtrenin tırnaklarından sökülerek 
alınması sonrası hafif akan su altında 
yıkanarak ya da emiş gücü yüksek ol-
mayan bir süpürge ile filtre üzerinde 
biriken tozların bertaraf edilmesi yine 
enerji verimli kullanım yanı sıra kul-
lanıcılar için sağlıklı bir ortamın temi-

ninde son derece önemlidir. Filtre 
yıkama ile temizlenecek ise gü-
neş görmeyen bir ortamda ken-

di kendine kurumaya bırakıl-
malı, filtre telleri üstü bir bez 
ile kesinlikle silinmemelidir. 

Güneş altında bırakma plas-
tik aksama zarar vereceği, bez 

ile kurulama işlemi 
ise gözenek boşluk-
larını hasara uğ-
ratabileceği için 
kesinlikle bu iş-
lemlerden kaçı-
nılmalıdır” ifa-

delerini kullandı.
Klima dış ünitelerinde yapılacak ba-

kımın, güvenli ve ekonomik kullanıma 
önemli katkılar sağlayacağını aktaran 
Başkan Atmaca, “Dış üniteler, dış or-
tam şartlarına yoğun bir şekilde maruz 
kalmaktadır. Bu nedenle dış ünitelerin 
ısı alışverişini sağlayan boruları üzerin-
de yoğun tortulaşmanın oluştuğunu 
gözlüyoruz. Bu tortulaşma ısı geçişine 
engel teşkil ederek klima kapasitesini 
düşürdüğü gibi enerjinin de verimsiz 
kullanımına sebebiyet verebiliyor. Bu 
dış üniteler içerisinde, olası kuş yuva-
ları dahi gözlemleyebiliyoruz. Ünitenin 
içerisindeki biriken ağaç yaprakları, toz 
ve benzeri atıklar ısı geçişini engelledi-
ği gibi güvenlik sorunu da çıkarabili-
yor. Oluşabilecek en küçük bir elektrik 
arkı ile tutuşma yangın riskini doğuru-
yor. Bütün bu nedenlerle klimaların sa-
dece iç ünitelerinin değil, cihaz dış üni-
telerinin de bakım ve temizliği önem 

arz ediyor. Yapılacak bakım ile borular 
üzerindeki tortulaşma giderilerek ve-
rimli kullanım sağlanmalı, ağaç yap-
rakları, toz ve benzeri atıklar gibi mal-
zemeler giderilmeli ve elektrik tesisatı 
da yenilenerek güvenli kullanımlar te-
min edilmelidir” şeklinde konuştu.

SICAKLIK VE ENERJİYE                 
DİKKAT ÇEKTİ

Klima alınırken muhakkak inverter 
kompresörlü cihazlar tercih edilmeli-
dir” diyen Başkan Atmaca, “Cihaz ka-
pasitelerinin kullanılacak odaya uy-
gun olması da hem konfor hem de 
enerji verimliliği açısından önemlidir. 
Bu nedenle klima alınırken mühen-
dislik hizmeti veren işletmelerin tercih 
edilmesini öneriyoruz. Klimalar kulla-
nılırken aşırı yüksek sıcaklık değerle-
rine ayarlanmamalı, kış şartlarında 20 
ile 24 derece sıcaklıklara set edilerek 
kullanılmalıdır” dedi.

Klimalarda 
yangın risKi
Hava sıcaklıklarının mevsim normallerinin üzerine çıkmasıyla birlikte, klima kullanımında 

ciddi artış yaşanıyor. Uzmanlar klimaların dış ünitelerine de düzenli olarak bakım 
yapılması gerektiğini aksi takdirde yangın riski ile karşı karşıya kalınabileceğini söyledi
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ABD’nin gizli 
misyonu başladı

ABD Uzay Sistemleri Komutanlı-
ğı’nın (SSC) ‘USSF-51’ misyonu resmen 
başladı. Misyon çerçevesinde ABD’ye 
ait gizli askeri yükü uzaya taşıyacak 
havacılık ve uzay mühendisliği şirketi 
United Launch Alliance’a (ULA) ait At-
las V roketi, dün TSİ 13.45’te ABD’nin 
Florida eyaletindeki Cape Canaveral 
Uzay Kuvvetleri İstasyonu’ndan başa-
rılı bir şekilde fırlatıldı.

İsrail’de işkence: 
9 asker gözaltında

İSRAİL’DE ordu tarafından yürü-
tülen soruşturma kapsamında 3 
hafta önce çıkan iddialar sonucu, Sde 
Teiman gözaltı tesisinde Filistinli tu-
tukluya işkence yapmakla suçlanan 9 
asker gözaltına alındı. Ordu Radyosu, 
gözaltına alınan askerlerin hepsinin 
‘tutukluya ciddi şekilde kötü mua-
mele’ ettiğinden ve kötü muameleyi 
birlikte gerçekleştirdiklerinden şüphe-
lenildiğini belirtti. 

İngiltere’de 
bıçaklı saldırı

İNGİLTERE’NİN Merseyside bölge-
sindeki Southport kentinde bir dans 
okulunun etkinliğinde düzenlenen 
bıçaklı saldırıda ölü sayısı 3’e yük-
seldi. Polis, yaralı olarak hastaneye 
kaldırılan 9 yaşındaki kız çocuğunun 
yaşamını yitirdiğini duyurdu. Açık-
lamada, “Dün ölen çocukların altı ve 
yedi yaşlarında kız çocukları olduğu-
nu teyit edebiliriz” denildi.

ABD ve İngiltere 
yurttaşlarını uyardı

ABD ve İngiltere, Lübnan’da 
bulunan ya da oraya seyahat etmeyi 
planlayan vatandaşlarına uyarılarda 
bulundu. İngiltere’nin açıklamasında, 
“Lübnan’da bulunuyorsanız, ticari 
seçenekler mevcutken ülkeyi terk 
etmenizi tavsiye ederiz” denildi. 
ABD’nin Beyrut Büyükelçiliği ise 
ülkede bulunan vatandaşların olası 
risk durumlarında acil durum planı 
oluşturmalarını tavsiye etti.

Venezuela’da 
protesto: 2 ölü

VENEZUELA’DA Pazar günü 

gerçekleştirilen seçimlerde Nico-

las Maduro’nun yeniden Devlet 

Başkanı seçilmesinin ardından 

ülke çapında protesto gösterileri 

düzenlendi. 20 eyalette muhale-

fet destekçileri sokağa döküldü. 

Ülke çapında düzenlenen 187 

protestoda polis göstericilere sert 

müdahalede bulunurken 2 kişi 

protestocu hayatını kaybetti.

Çin’de toprak 
kayması: 7 ölü

ÇİN’DE Gaemi Tayfunu etkisini 

sürdürüyor. Hunan eyaletinde 

tayfunun ardından şiddetli yağış 

ve toprak kaymaları meydana 

geldi. Çok sayıda ev yıkılırken 

yollar çöktü, birçok köyle iletişim 

kesildi. Chenzhou şehrinde 3, 

Cuma gününden bu yana rekor 

yağış alan Zixing kentinde ise 

4 kişi hayatını kaybetti, 3 kişi 

kayboldu, 11 binden fazla kişi 

evlerinden tahliye edildi.

Ukraynalılara 
NATO’dan eğitim

UKRAYNALI tankçılar, Polon-

ya’daki bir askeri tesiste, NATO 

müttefiki Polonya ve Norveç’ten 

eğitmenlerce eğitiliyor. NATO’dan 

yapılan açıklamada, “Polonya’daki 

bir askeri eğitim tesisinde Ukray-

nalı tankçılara NATO Müttefikleri 

Polonya ve Norveç’ten gelen eğit-

menler tarafından güçlü Leopard 

2A4 ana muharebe tankının kulla-

nımı ve bakımı öğretiliyor” denildi. 

DHA-İHA

ALANYA Belediyesi 2025-2029 
Strateji Planı hazırlık çalışmaları sü-
rüyor. Kenti tüm paydaşlarıyla ku-
caklayıcı, bilimsel yöntemlerle ha-
zırlanan strateji plan, bir yandan 
kentteki kurum, kuruluş, meslek 
odaları, dernek ve alanında uzman 
isimlerle gerçekleştirilen dış pay-
daş odak grup toplantıları ile devam 
ederken bir yandan da anket aracı-
lığıyla vatandaşların fikirleri sorulu-
yor.

YOL HARİTASINI VATANDAŞLAR 
BELİRLİYOR

Alanya Belediyesi web sitesi üze-
rinden yapılan anket, Çözüm Masa-
sı aracılığıyla vatandaşlara birebir 
ulaşılarak, gerçekleştiriliyor. Strate-
ji Plan sürecine halkın da katkı sun-

ması sağlanarak bir ilke imza atılır-
ken, vatandaşlar Alanya’nın gelecek 
5 yıldaki yol haritasında söz sahibi 
oluyor. Anket kapsamında vatandaş-
lara, Belediyenin ürün ve hizmetlere 
ilişkin düşünceleri, Alanya’da hangi 
alandaki çalışmalara ağırlık verilme-
si gibi konularda sorular yöneltiliyor.

Çözüm Masası ekibi, Belediye Ka-
palı Salı Pazarı’nda vatandaşlarla bu-
luştu. Anket yaparak, halkın fikir ve 
görüşlerini alan ekipler, farklı böl-
gelerde çalışmalara devam edecek. 
Buna göre, 31 Temmuz Çarşamba Ko-
naklı Çarşamba Pazarı’nda, 1 Ağus-
tos Perşembe Atatürk Anıtı önünde, 
5 Ağustos Pazartesi Cikcilli Mahalle-
si’nde, 6 Ağustos Salı ise Mahmutlar 
Salı Pazarı’nda stant açılacak.

Alanya Belediye Başkan Yardım-

cısı Servet Ünlü ve ALKÜ İnsan Kay-
nakları Yönetimi Bölümü Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Mustafa Koçancı yö-
netiminde yürütülen strateji plan 
hazırlık çalışmaları tüm dış paydaş 
odak grup toplantılarının tamamlan-
masının ardından anket sonuçlarıy-
la desteklenerek, Alanya’nın gelecek 
5 yılını kapsayan yol haritası belirle-
necek.

Uzmanlar ve akademisyenler ta-
rafından oluşturulan alt komisyon-
lar aracılığıyla detaylı analizler ve ra-
porlar hazırlanmaya devam ediyor. 
Bu raporlarda strateji planlama eki-
bi tarafından değerlendirilerek ni-
hai plana entegre edilecek, stratejik 
planlama ekibi tarafından değerlen-
dirilerek nihai plana entegre edile-
cek.  İHA

DEVRİMCİ Sağlık İş-
çileri Sendikası 
(Dev-Sağlık İş) sen-
dika üyeleri hastane 

önünde eylem yaptı. ‘Sendika 
ve Toplu İş Sözleşmesi Hak-
kımıza Sahip Çıkıyoruz’ sloganlarıyla 
hastane bahçesinde eylem yapan Dev-
rimci Sağlık İşçileri Sendikası (Dev-Sağ-
lık İş) sendika üyeleri, işçi statüsünde 
olmayan çalışanların Öz-Sağlık İş Sen-
dikası’na yönetmeliğe aykırı üye yapıl-
dığını iddia etti. 

ÜYE SAYISINDA FARKLILIKLAR VAR

Devrimci İşçi Sendikaları Konfede-
rasyonu’na (DİSK) bağlı Devrimci Sağ-
lık İşçileri Sendikası (Dev-Sağlık İş) Ak-
deniz Bölge Temsilciliği tarafından, 
Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakültesi Has-
tanesi A-Blok önünde bir protesto ey-
lemi gerçekleştirildi. Hastane çalışa-

nı Hasan Birgül, yaptığı açıklamada, 
DİSK/Dev Sağlık İş’in geçmişten bugü-
ne birçok engeli aşarak güçlendiğini 

belirtti. Birgül, “Bizler bugün işyerlerin-
de sendikamıza ve toplu iş sözleşme-
si hakkımıza sahip çıkıyoruz. Bu haksız 

ve hukuksuz uygulamaya boyun eğ-
meyeceğimizi ifade ediyoruz. Sendika 
hakkımız engellenemez” dedi.  

HAZİRAN ayında yapılan Yüksek Öğre-
tim Kurumları Sınavı’nda, ilk binin içeri-
sine girmeyi başaran 3 öğrenciye düzen-
lenen törenle çeyrek altın takdim edildi. 
Özel Kumluca Sınav Fen Lisesi’nden Emir-
han Tuna ve Eren Şeker ile Havva Sedat 
Avcıoğlu Fen Lisesi’nden Şeyma Güden’e 
hediyeleri verildi. Türkiye genelinde YKS 
sınavlarında ilk 1000’e giren Eren Şeker 
üniversitelerin tanıtım etkinliklerine ka-
tılmak üzere İstanbul’da olduğu için töre-
ne katılamadı.

Ödül töreninde konuşma yapan Kum-
luca Kaymakamı Tekin Erdemir, “Çocuk-
larımızın başarısında emeği geçen baş-
ta öğretmenlerimiz olmak üzere ailelerine 
ve tüm eğitim camiamıza teşekkür ediyo-
ruz. İnşallah her geçen gün artan bir ba-
şarı oranı ile eğitimimizi daha yüksek se-
viyelere çıkaracağız. Allah çocuklarımızın 
bahtını açık etsin. Daha güzel bir hayat 
onların olsun” dedi. 

İlçe Milli Eğitim Müdürü Yusuf Tekde-
mir de, “Kumluca’dan Türkiye genelinde 
ilk 50 bin içerisinde en az bir alanda top-
lam 121 öğrencimiz yer almıştır. Bu başa-
rıda eğitim öğretime hassasiyetle önem 
veren Sayın Kaymakamımızın katkıla-
rı büyüktür. Bu sonuç hepimizi mutlu et-
miştir. Öğrencilerimizin Üniversite mezu-
nu olduğu günleri merakla bekleyeceğiz 
ve hepsini yine takip edeceğiz. Onlar bi-
zim ve ailelerinin geleceği ve umudu ola-
caktır” dedi.  İHA

özlük hakları
için eylemdeler
İşçi ve toplu iş sözleşmesi haklarının ihlal edildiği iddiasına karşı Dev-Sağlık İş Antalya Şubesi üyeleri, 
Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi önünde basın açıklaması yaparak durumu protesto etti

GÜVEN 
GÜNEŞ

Kamyonet uçurumdan yuvarlandı
GAzipAŞA’dA kontrolden çıkan 

kamyonetin 100 metrelik uçurum-
dan yuvarlandığı kazada emekli 
öğretmen Hamdi Yüksel hayatını 
kaybetti. Olay, saat 10.30 sıraların-
da Şahinler Mahallesi Sugözü grup 
yolu üzerindeki Saydere mevkiinde 
meydana geldi. Yayladan dönüş 
için yola çıkan emekli öğretmen 
Hamdi Yüksel’in kullandığı kam-
yonet kontrolden çıkarak, yaklaşık 
100 metrelik uçurumdan yuvarlan-

dı. ihbar üzerine olay yerine sağlık, 
jandarma ve itfaiye ekipleri sevk 
edildi. Olay yerine gelen sağlık 
ekiplerince yapılan kontrolde Yük-
sel’in hayatını kaybettiği belirlendi. 
Cumhuriyet savcısının incelemesinin 
ardından Yüksel’in cansız bedeni 
itfaiye ekipleri tarafından yaklaşık 1 
saat uğraşın sonunda yola çıkarıldı. 
Yüksel’in cansız bedeni cenaze ara-
cıyla Gazipaşa devlet Hastanesi’ne 
götürülerek morga konuldu. dHA

alanya Belediyesi’nden 
strateji planı anketi

Alanya Belediyesi’nin 2025-2029 Strateji Planı hazırlık çalışmalarına vatandaşlar da 
dahil edildi. Belediye Çözüm Masası ekipleri kentin 5 yıllık yol haritasının çizileceği 
strateji plan anketi, muhtelif noktalara kurulan stantlarda vatandaşlara soruluyor

YKS’de başarılı olan 
öğrencilere altın
Kumluca’da Yükseköğretim 
Kurumları Sınavı’nda (YKS) 
Türkiye genelinde ilk 1000’e 

giren öğrenciler, ilçe Kaymakamı 
Tekin Erdemir tarafından altın 

ile ödüllendirildi
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Uçarsu Şelalesi
Gömbe’de yer alan 

Yeşil Gölü gezdikten 
sonra yönümüzü 

Uçarsu Şelalesi’ne çeviriyo-
ruz. Gölün yanından yukarı 
doğru patikayı takip ederek, 
tahmini 1 kilometre sonra 
şelaleye ulaşıyorsunuz. 
Patika, tırmanış ve inişten 
oluşuyor. O yüzden yürüyüş 
ayakkabıları tercih etmeli-
siniz.

Yukarıdan inişe geçtiği-
nizde ilk gördüğünüz şey 
bir tane dilek ağacı. Taşlık 
alanda sadece 
bir tane ardıç 
ağacı var. Ade-
ta gölgesinde 
dinlenmek ve 
manzaranın 
tadını çıkarmak 
için dikilmiş 
gibi. Ziyaretçi-
ler tarafından 
dilek ağacına 
çevrilmiş.

Su, tam da 
uçurumdan 
aşağı fışkırıyor. 
Çıplak ayak suda sadece 
kısa bir süre kalabiliyorsu-
nuz. Soğukluğu, karpuz çat-
latan türden yani aşırı soğuk. 
Sudan çıktıktan sonra sanki 
ayağınızı bir yere vurmuş 
gibi bir acı oluşuyor. 

Karşılaştığınız insanlar 
“Allah kabul etsin” derseler 
şaşırmayın. Çünkü bu bölge 
Abdal Musa’nın yaşadığı ve 
ayak bastığı topraklar. Bir 
nevi inanç ziyaretleri gibi 
düşünebiliriz. Hatta bu şela-
lenin de ilginç bir hikayesi 
var.

Abdal Musa bir gün Sey-
dikemer İlçesi’ne ziyarette 
bulunur ve oradaki köylü-
lerden yiyecek ister. Yokluk 
ve kıtlık zamanlarından 
bahsediyorum. Yiyecek 
dediğimde bir parça ekmek 
istemiş. Köylüler dervişe 
istediğini vermeyince Abdal 
Musa yönünü Gömbe 
tarafına çeviriyor ve tam da 

bu şelalenin çıktığı noktada 
çoban bir kızla karşılaşıyor. 
Çoban kız, elindeki tek 
ekmeği dervişle paylaşıyor. 
Rivayete göre derviş elindeki 
asayı yere vurarak “Buradan 
çıkan suyun bereketinden; 
yazın (Gömbe’yi işaret 
ederek) bu köy yararlana-
cak, kışın suyun çamurunu, 
balçığını yani kahrını da 
eliyle (Seydikemer’i göstere-
rek) bu köy çekecek” demiş. 
Dediği de olmuş. Her yıl 
Hıdırellez’in ilk günü yani 

Mayıs ayında su 
buradan fışkırı-
yor ve Gömbe’yi 
berekete boğar-
ken sonbaharda 
yön değiştirerek 
Seydikemer’e 
akıyor. 

Akdağ’ın 
yamacında 
1800 metre-
den fışkıran 
su, rüzgardan 
dolayı aşağı-
dan uçuyormuş 

gibi göründüğü için ‘Uçarsu’ 
adını almış. Açıklık ve yük-
seklikten dolayı ciddi rüzgar 
alan bir bölge burası. 

Kültür anlamında çok zen-
gin bir coğrafyada yaşıyo-
ruz. Bastığımız her bir karış 
toprak değişik bir hikâye 
anlatıyor. Bu hikâyeler 
yazıya dökülmezse unutulup 
gidecek. Şelalenin başına, 
bu hikâyeyi anlatan bir 
levha koymak çok mu zor 
acaba? Hikâyeyi bilmeyen 
insanlar için burası sadece 
doğal bir şelale, iki fotoğraf 
çekip gidiyorlar. Hikâyeyi 
bilseler ve anlatsalar daha 
iyi olmaz mı?

Her sene suyun patladığı 
vakit yani hıdrellez za-
manında burada ve Yeşil 
Göl’de şenlikler de yapı-
lıyor. Buraya gelirken yol 
üzerinde Tekke Köyü’ndeki 
Abdal Musa Türbesi’ni de 
ziyaret edebilirsiniz.

OYmApıNAr ve Manavgat barajlarını bes-
leyen Üzümdere Irmağı’nda göletler dışın-
da su kalmadı. Irmakta yer yer bulunan kü-
çük göletler dışında su akmayınca, ırmakta 
bulunan canlılar da telef oldu. Bölgede yaşa-
yanlar önceki yıllarda kasım ayına kadar su 
akan ırmakta, son yıllarda bu mevsimlerde 
de kuruma yaşandığını belirtti. Irmağın ku-
rumasının nedeni olarak ise yaz yağmurla-
rının ve sonbahar yağmurlarının vaktinde 
gelmemesi ve kışın eski karların yağmaması 
olarak ifade edildi.

8 YILDAN BU YANA                        
KURUMAYA BAŞLADI

Üzümdere ırmağını kurumuş ola-
rak gören bölge sakinlerinden 
Ayşe Çelik, eskiden yaz ayların-
da bile Üzümdere Irmağında az 
da olsa suyun aktığını söyledi. 
Bugün ırmaktan bir damla su 
akmadığını, ağaçların köklerinin 
ortaya çıktığını söyleyen Çelik, “8 
yıldır Üzümdere Irmağı kurumaya 
başladı. Son yıllarda Ağustos, Eylül 
aylarında kuruyordu. Şimdi ise Tem-
muz ayında erken kuruduğunu gördük. 
Bu yıl bir ay daha erken kurumuş. Çocuk-

luğumuzda burada suyun kuruduğunu hiç 
görmedik. Buraya geldiğimizde suyun sesini 
bile dinlemek bize huzur verirdi. Şimdi huzur 
değil üzüntü verdi. Sadece küçük göletler dı-
şında su yok. Gerçektin içler acısı” dedi.

KIŞIN SU SEVİYESİ 8-10 METREYE 
KADAR ULAŞIYOR

Üzümdere ırmağının Oymapınar Barajını 
besleyen en önemli kollarından biri olduğu-

nu söyleyen Çelik, “Bu bölge için önemli bir 
değer. Irmakta kış aylarında su seviyesi 8-10 
metreye kadar yükseliyor. Eskiden yaz yağ-
murları yağardı. Irmakta su hiç bitmezdi. Son 
yıllarda havaların kurak gitmesi Üzümdere 
Irmağını da etkiledi. Yosunlar ortada. Asırlık 
kavak ağaçlarının kökleri çıkmış. Saçakları 
ortada, Ağaçlar bile üzgün durumda” dedi.

ALABALIK YAVRULARI VE                
YENGEÇLER ÖLMÜŞ

Irmağı kuru şekilde görünce çok üzüldüğü-
nü ifade eden Çelik, “Şu anda burası içler 

acısı. Irmakta taşların üzerinde yürür-
ken köprü ayağında ve bazı yerler-

de kalan bir parça çamurlu su-
yun içinde yavru alabalıkların 

öldüğünü gördüm. Yengeçler 
ölmüş. Sıcaklarla birlikte ku-
rumuşlar. Gerçekten çok bü-
yük üzüntü yaşadım. Ala-
balık yavrularının birçoğu 

ölmüşler. Küçük göletlerde sa-
dece kurbağalar var. Ağaçların 

büyük kökleri çıkmış, damla su 
yok. Gerçekten çok üzücü. Maalesef 

havaların kurak gitmesi Üzümdere Ir-
mağı’nı da vurdu” diye konuştu. İHA

KEpEz Belediyesi ile Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi ilçe-
nin bir alt yapı sorununu daha 
ortak çalışmayla çözüyor. Hüs-
nü Karakaş Mahallesi’nin yağ-
mur suyu sorununun çözümü 
için birlikte hareket eden iki ku-
rum, ilçedeki içme suyu hatları-
nın yenilenmesi için de güçleri-
ni birleştirdi.

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ASAT Genel Müdürlüğü, 
Kuzeyyaka Mahallesi’nde kul-
lanım ömrünü tamamlayan ve 
arızalara neden olan içme suyu 
borularını yenileme çalışması 
başlattı.

Kepez Belediyesi desteği ile 
yapılan yenileme kapsamında 
mahallede 2 bin 200 metre ana 
hat, 1000 metre abone hattı ol-
mak üzere toplamda 3 bin 200 
metre içme suyu imalatı gerçek-
leştiriliyor.  Kepez Belediyesi de 
altyapı çalışması yapılan sokak-
ların asfalt ve kaldırım hizmeti-
ni yapacak.

Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz de, mahallede de-
vam eden içme suyu boru hat-
tı yenileme çalışmasını yerinde 
inceledi. İşçilere, kolaylıklar di-
leyen Başkan Mesut Kocagöz, 
ASAT yetkililerinden çalışmay-
la ilgili bilgi aldı. Mesut Koca-

göz, mahallede içme suyu boru-
larının eski olması ve kullanım 
ömrünü tamamlamasından do-
layı su kesintisi ile borulara arı-
zalar yaşandığını hatırlattı.

Başkan Kocagöz, Antalya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek’in talimatıyla ASAT 
Genel Müdürlüğü’nün, Kuzey-
yaka Mahallesi’nin eskiyen 
içme suyu borularını yenileme 
çalışması başlattığını söyledi. 

ASAT Genel Müdürlüğü ve 
Kepez Belediyesi işbirliğiyle ma-
hallede 3 bin 200 metre uzun-
luğunda içme suyu hattının ye-
nileceğinin müjdesini veren 
Kocagöz, “Büyükşehir ve bele-
diyemizin işbirliğini bu çalışma-
da da görüyoruz. Yenileme ça-
lışmasının sürdüğü 5 sokağın 
asfalt ve kaldırımını da altya-
pı çalışması bittikten sonra ya-
pacağız. Halkımız, çalışmadan 
dolayı biraz toz sıkıntısı yaşa-
yacak. Bu konuda vatandaşları-
mızdan biraz sabır bekliyorum. 
Kuzeyyaka Mahallesi sakinleri-
mizin sağlıklı içme suyu içme-
si için bu altyapı çalışması çok 
önemli. Yenileme çalışması ta-
mamlandıktan sonra mahalle-
mizdeki içme suyu sorunu tari-
he karışacak”

KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN

YAnGIn yeri inceleme uzmanı ve 41 
yıl görev yaptıktan sonra Akdeniz 
Üniversitesi Teknik Bilimler Meslek 
Yüksek Okulu Sivil Savunma ve İtfa-

iye programı’ndan emekli olan Dr. Öğretim 
Üyesi Saadet Alkış, yangının çıktığı alanla-
ra giderek kriminal çalışmalar yapıyor. Al-
kış, son olarak Antalya’nın Serik ilçesinde 81 
hektar alanın zarar gördüğü yangından son-
ra açıklamalarda bulundu.

EN TEHLİKELİ FAKTÖR, İNSAN

nem oranının azalmasıyla yangın çıkma 
ihtimalinin artabileceğine dikkat çeken Saa-
det Alkış, yangınların çıkma nedenini şu şe-
kilde sıraladı: “Son haftalarda orman yan-
gınları çıkmaya başladı, öncesinde ortamda 
nem çoktu. Havadaki nem yüzde 40’ın altı-
na inmeye başlayınca ormanlar için tehlike 
sinyali başlıyor, yüzde 10 civarında hava iyi-
ce kuruyor ve poyraz estiği vakit en ufak bir 
kıvılcım geniş alanları yok ediyor. Başlıca ne-
deni, bölgemizdeki elektrik hatları ama sırf 
elektrik hatları diyemeyeceğim. Çünkü, şu 
an da normal gölgede bile 45 -50 dereceyi ya-
şayan bir sıcaklık iklimine sahibiz, bu teller 
esniyor, birbirine çarpabiliyor ve kıvılcıma 
neden oluyor. Bu bilinen bir etken ama bu-
nun başındaki en tehlikeli etken insan fak-
törümüz, vatandaş nefes alabilmek için açık 
alanlara gidiyor ama orada kendisiyle bera-
ber getirdiği tehlikenin farkında değil. Mil-
letçe bir mangal keyfimiz var, mangallar 
yenirken çok keyifli ama sonrasında ne ya-
pacağımıza dair yeterince güvenlik önlemi 
almıyoruz.” Orman yangınlarının sadece Tür-
kiye’ye özgü olmadığının altını çizen yangın 
yeri inceleme uzmanı Alkış, ilkim değişikliği 
nedeniyle birçok ülkenin yangınla mücade-
le ettiğini açıkladı. Akdeniz’in ana bitki örtü-
sü olan Kızılçamın da kolay tutuşması nede-
niyle yangınların sıçradığını kaydeden Alkış, 
yangınların nedenini tespit ederken öncelik-
li olarak meteoroloji raporları aldıklarını ifa-
de etti.

YERLEŞİM BÖLGELERİNE                         
YAKIN YERLERDE 

27 yıldır yangın incelemesi yapmak için 
sahada çalıştığını belirten Alkış, “Kriminal 
alandaki tüm incelemelerde ana etkenimiz 
çıktığı bölgeyi bulmak, çıktı-
ğı bölgeden itibaren yayılır. 
Çok geniş bir çemberle başla-
rız, sonra daralta daralta de-
lilleri odak noktasına gelme-
ye çalışırız. Bina yangınları, 
orman yangınları, araç yan-
gınları bunların hepsinin ken-
dine ait inceleme karakteris-
tik özellikleri vardır. Örneğin; 
gündemde olan orman yangı-
nı incelerken, öncelikle yaşan-
dığı saat için meteorolojiden ra-

por alırız. Yangın başladığı an veya ilerlediği 
an da rüzgarın yönü bazen dönüyor, kuzey-
den eserken batıya yön alıyor. Rüzgar yönle-
rine, ağaçlardaki hasar şekillerine bakıyoruz. 
Ana merkezde çok fazla madde yandığı için 
oralar çok açılıyor. Topoğrafik yapı nedeniy-
le orman yangınları dikeye doğru da ilerleye-
bilir. Orman yangınlarını incelerken bir diğer 
önemli konu; çevrede yerleşim alanlarının 
olup olmadığı. Çünkü yerleşim alanlarında 
insanlar yaşıyor ve insanlar doğayı hoyratça 
kullanıyor. Kurumuş yaprakları yakabiliyor, 
kendine bir bahçe açmaya çalışıyor, hayvan-
larını yaymaya çalışıyor, bir rüzgar estiği va-
kit bu kıvılcım belki ormana sıçrayabilir diye 
düşünmüyor. 27 senedir bu alanda çalışıyo-
rum, ormanların daha çok yerleşim bölgele-
rine yakın yerlerde çıktığını tespit ettim ve 
bunlarda da hep insanların aktiviteleri var. 
Yangın çıkmasında; artıkları yok etmeleri-
ni, mangal yapmalarını, korumasız güvenlik-
siz bacaları kullanmalarını vb. birçok ihmal-
kar konuyu neden olarak sayabilirim. Bir tek 
kıvılcım, günlerce acıyarak baktığımız o bü-
yük devasa felaketi meydana getirebiliyor.” 
diye konuştu.

HALKIMIZ BİRAZ FEDAKARLIK ETSİN

Antalya Orman Bölge Müdürlüğü çalışan-
larıyla birlikte Akdeniz Üniversitesi hocala-

rının 2008 yılında yangınların 
önlenmesi için bir çalışma yaptı-
ğını hatırlatan Saadet Alkış, çalış-
ma kapsamında yaz sezonundan 
güz sezonuna kadar ormanların 
kapatılması önerisinde bulun-
duklarını dile getirdi. Alkış, şöy-
le devam etti: “O dönemki rek-
törümüz denetiminde Orman 
Bakanlığı’na 18 maddelik bir 
çalışma raporu verdik, bunların 
en başında da “Yeşil sıkı güven-
lik” diye kendimizce isimlen-

dirdiğimiz bir maddeyi koyduk. Yaz sezonun-
dan başlayıp güz sezonuna kadar ormanlara 
giriş çıkışın yasaklanmasını talep ettik. Çün-
kü, çok nüfuslu bir ülkeyiz. Talebimiz hoş 
karşılanmayabilir ama mirasımız yok oluyor. 
Ayrıca elektrik hatlarının yeraltına alınma-
sı, o bölgelerde yaşayan yerel halkın muhtar-
lıklar denetiminde orman yangınlarına kar-
şı bilinçlendirilmesi gerekiyor. O tarihlerdeki 
devlet yöneticilerine raporu ilettik hatta üni-
versitemize gelen bakanımıza da ilettik. O ra-
pordan bir iki madde hayata geçmiş olsaydı, 
bu kadar hasarlı yangınlarımız olmayabilir-
di. Çok önemli bir sahil şeridine sahibiz, sa-
hilde de piknik alanları yer alıyor, kontrollü 
şömineler yapılmış. Halkımız ormanlar ne-
den yanıyor diye üzülmesin, ben ne yaptım 
diye kendilerine sorsun, biraz fedakarlık et-
sin”

YEŞİL SIKIYÖNETİM ÖNERİSİ

Vatandaşlara ateş çıkarabilecek herhangi 
bir aracı ormanlık bölgede kullanmamaları 
yönünde çağrıda bulunan Saadet Alkış, geç-
mişte Antalya’da ormanlarda ateş yakmanın 
yasak olduğu bir dönem yaşandığını ve bu 
dönemde hiç afet çıkmadığını vurguladı. Al-
kış, konuşmasını şu şekilde tamamladı: “Bir 
dönem Antalya’da ormanlarda ateşli iş yapıl-
madı ve o senelerde yangın çıkmadı. İnsan 
sirkülasyonu durdurulacak, yeşil sıkıyönetim 
ilan edilecek. Çünkü, bir ağacın yetişmesi 
yılları alıyor. Antalya’nın şanslı durumu ise 
yanan ormanlık alanlarda kozalakların to-
humları toprağa düştüğünde, kendi kendini 
yetiştirme yeteneğine sahip, çimlenmesi çok 
kolay. Orman kendini çoğaltmak için yangı-
na da ihtiyaç duyabiliyor, çünkü kozalakların 
açılması 250 santigrat derecelik bir sıcaklığa 
ihtiyaç duyabiliyor ama tabii ki çok zaman 
geçip eski halini alması gerekiyor, bu da yeni 
nesilleri yeşilden mahrum bırakıyor. O yüz-
den iyi korumak gerek.” İHA

yangınların nedeni
insan aktivitesi 
Türkiye’nin ilk kadın yangın yeri inceleme uzmanı Dr. Öğretim Üyesi Saadet 

Alkış, 27 yıldır Antalya’da yangınların çıkış nedenini tespitinde görev 
alıyor. Alkış, “Ormanların daha çok yerleşim bölgelerine yakın yerlerde 

yangın çıktığını tespit ettim ve bunlarda da hep insanların aktiviteleri var”

Kuzeyyaka’nın 
su sorunu bitiyor

ÜzÜmdere IrmağI’nI 
KuraKlIK vurdu
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Enric Saborit 
Gaziantep’te 

Transfer çalışmalarına devam 
eden Süper Lig ekiplerinden Gazi-

antep Futbol Kulübü, stoper bölgesinde 
takviye yaptı. Gaziantep ekibi, 32 yaşın-
daki İspanyol stoper Enric Saborit ile bir 
yıllık sözleşme imzaladı. Yeni transfer 
Enric Saborit, Kulüp Başkanı Memik 
Yılmaz’ın da katıldığı imza töreniyle 
resmi sözleşmeye imza attı.

Hacıosmanoğlu
Infantino ile buluştu 

Türkiye Futbol Federasyonu 
Başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu, 

Fransa’nın başkenti Paris’te FIFA 
Başkanı Gianni Infantino ile bir araya 
geldi. FIFA’nın Paris’teki merkezinde 
gerçekleşen görüşmede TFF Yönetim 
Kurulu Üyeleri Ceyhun Kazancı ve Lale 
Cander ile FIFA Genel Sekreteri Mattias 
Grafström ve FIFA Avrupa Üye Federas-
yonları Direktörü Elkhan Mammadov 
da yer aldı.  

Lamine Diack
imzayı attı 

Hatayspor, 23 yaşındaki futbolcu 
Lamine Diack ile satın alma 

opsiyonlu 1 yıl kiralık sözleşme im-
zaladı. Hatayspor, yeni sezon öncesi 
transfer çalışmalarına hız verdi. Bordo 
beyazlılar, Daha önce FC Nantes ve An-
karagücü kulüplerinde forma giyen 23 
yaşındaki Senegalli orta saha oyuncusu 
Lamine Diack ile satın alma opsiyonlu 1 
yıl kiralık sözleşme imzaladı. 

Kuryu Matsuki
İzmir ekibinde 

Göztepe, 2003 doğumlu orta 
saha oyuncusu Kuryu Matsuki’yi 

kiralık olarak kadrosuna kattığını açık-
ladı. Süper Lig ekiplerinden Göztepe, 
kadrosunu güçlendirme çalışmalarına 
devam ediyor. Daha önce Djalma Silva, 
Isaac Solet, Nazım Sangare, Koray 
Günter, Ekrem Kılıçarslan ve Novatus 
Dismas Miroshi’yi transfer eden sa-
rı-kırmızılılar, şimdi de orta sahaya bir 
takviye gerçekleştirdi. 

Tayfur Bingöl
İstanbul’da kaldı

Beşiktaş, 31 yaşındaki futbolcusu 
Tayfur Bingöl’ün 2024-2025 

sezonu sonuna kadar Eyüpspor’a 
kiralandığını açıkladı. Yeni sezon 
öncesi kadro yapılandırmasına devam 
eden Beşiktaş’ta Tayfur Bingöl, Süper 
Lig’in yeni ekibi Eyüpspor’a kiralandı. 
Siyah-beyazlı kulüpten yapılan açıkla-
mada, “Tayfur Bingöl’e yeni kulübünde 
başarılar diler, kamuoyunun bilgisine 
sunarız” ifadeleri kullanıldı.

Ajdin Hasic’ten
ayrılık kararı 

Beşiktaş, Bosna Hersekli futbolcu 
Ajdin Hasic’in bonservissiz şekil-

de ayrılığına izin verdi. Siyah-beyazlılar, 
yapılan anlaşma gereği Hasic’in bir 
sonraki satışından pay alacak. 22 yaşın-
daki oyuncunun yeni kulübü de birkaç 
gün içinde belli olacak. Beşiktaş’ta, yeni 
sezon kadro planlaması doğrultusunda 
yolların ayrılması planlanan oyuncu-
larla görüşmeler sürüyor.   

KoNYA Atletizm Pistinde 48 ilden 
toplam 934 atletin katıldığı organi-
zasyonda akreplerin formda ismi 
Alya Ercan başarıları ile dikkatleri 
üzerine topladı. 2011 doğumlu olan 
ve 13 Yaş klasmanında yarışan Alya 
Ercan, 200 metre yarışını 27.23 ile ta-
mamlayarak birinci oldu ve altın ma-
dalya kazandı. Ercan, 13 yaş Antal-
ya karması içerisinde yarıştığı 4x200 
bayrak yarışında da bir birincilik 
daha elde ederek Konya’da ikinci al-
tın madalyasını kazandı. Öte yandan 
yine 13 yaş Antalya karması ile çıktı-
ğı 5x80 bayrak yarışında ikinci olan 
Alya Ercan, katıldığı 60 metre yarı-
şında ise 8.13’lük derece elde ederek 
ikincilik sayısını da 2’ye yükseltti.

İl karmaları ile bayrak yarışlarına 
katılan Antalyaspor’un 12 yaş spor-
cularından Masal Ada Keskin, Emine 
Ersen ve Sümeyye Tuncer’in yer aldı-
ğı 5x80 Antalya takımı 56.91’lik dere-
cesi ile ikincilik kazanırken; aynı yaş 
grubunda 4x200 Antalya takımında 
yer alan Zeynep Şentürk, Mira Ay-
kota ve Sümeyye Tuncer üçlüsü de 
1:56.39 koşarak yine ikincilik kaza-
nan kırmızı beyazlı sporcular oldular. 

 Bayrak yarışlarında elde ettikle-
ri madalyalarla yükselen form gra-
fiklerini ortaya koyan Antalyaspor-
lu Sümeyye Tuncer ve Mira Aykota 
ikilisi yer aldıkları 200 metre müsa-
bakasında kendi en iyi derecelerini 
yaparak sırasıyla altıncı ve onuncu 
oldular. Engelli Koşuda 200 metreyi 
29.12 ile tamamlayan Bartu Çetin’in 
üçüncülük şansını saliselerle kaçıra-
rak dördüncü olduğu yarışta Antal-
yaspor’un erkek sporcularının yer al-

dığı Antalya il karması ekipleri 5x80 
ve 4x200 yarışlarında birer beşincilik 
elde ettiler. Uzun Atlama branşında 
mücadele eden 2012 doğumlu An-
talyasporlu atlet Zeynep Şentürk ve 
2013 doğumlu takım arkadaşı Elif Ey-
lül Ceylan’ın kendi yaş kategorilerin-
de on ikinci ve on dokuzuncu olduk-
ları şampiyonada Antalyaspor’un 
genç atletleri elde ettikleri dereceler-
le potansiyellerini bir kez daha gös-
termiş oldular.  HABER MERKEZİ

YENİ sezon öncesi ikinci kamp dönemini sürdü-
ren Antalyaspor, Erzurum’da güç depolamaya 
devam ediyor. Bir taraftan güç toplayan ak-
rep, yeni sezon öncesi son durumunu görmek 

için hazırlık maçlarını da sürdürüyor. Alex de Souza 
yönetimindeki Antalyaspor, son olarak İran takımı BF 
Sepâhân takımı ile hazırlık maçında karşı karşıya gel-
di. Karşılaşmaya kötü başlayan Antalyaspor ilk 19 da-
kika içinde kalesinde gördüğü 3 gole engel olamadı.

SAKATLIKLAR YAŞANDI

Antalyaspor ile BF Sepâhân arasında oynanan ha-
zırlık karşılaşması, her iki takım oyuncularının sakat-
lık riskinin artması sonucu teknik ekiplerin talebi ve 

müsabaka hakeminin onayı ile 27. dakikada sonlan-
dırıldı. Antalyaspor karşılaşmaya Ataberk, Thalisson, 
Gerxhaliu, Burak, Larsson, Erdoğan, Kałuziński, van 
de Streek, Veysel, Djenepo, Mert ilk 11 ile çıktı. Kırmı-
zı beyazlılarda Kağan, Bahadır, Soner, osman, Efecan, 
Emre, Umut, Harun, Mehmet, Ege ise yedek kulübe-
sinde yer aldı.  

KAVGA İDDİASI

Karşılaşmanın 29. Dakikasında her iki takımın da 
sahadan çekildiği duyuruldu. Çok sert geçtiği öğreni-
len karşılaşmada bir faul sonrası her iki takım oyun-
cularının kavga ettiği ve bu nedenle mücadelenin ta-
mamlanamadığı iddia edildi. HABER MERKEZİ

KoNYAALTI Belediyesi Uncalı ve Gür-
su Emekliler Kahvelerinde “Sağlıklı Yaş 
Al” projesiyle emeklilere egzersiz yaptı-
rıyor. Düzenlenen egzersizde emekliler 
hem bir araya gelip sosyalleşme fırsatı 
buluyor, hem de uzman eğitmenler eşli-
ğinde bedenlerini hareket ettirme şansı 
elde ediyor. Eğitmenler, vatandaşlara eg-
zersiz sırasında yapılan hareketlerin han-
gi kas grubunu çalıştırdığını, egzersizlerin 
kalp-damar sağlığına ve eklem esnekli-
ğine olan faydalarını anlatıyor. Etkinlik-
ler, pazartesi ve çarşamba günleri Site-
ler Emekli Kahvehanesi’nde saat 11.30’da, 
Gürsu Emekli Kahvehanesi’nde ise saat 
15.00’te gerçekleştiriliyor.

Projenin amacının yaş almış bireylerde 
kas ve iskelet sistemlerinde oluşmuş ve 
oluşabilecek sorunları önlemek ve gider-
mek olduğunu söyleyen Konyaaltı Bele-
diyesi fizyoterapistlerinden Umutcan Pı-
nar, “Cem Başkanımızın talimatıyla Spor 
İşleri Müdürlüğümüzle böyle bir proje ha-
zırladık. Amacımız yaş almış bireylerimi-
zin denge ve koordinasyon sistemlerini 
güçlendirmek. Burada göstermiş olduğu-
muz egzersizlerin hangi tip ağrılara iyi 
geldiğini anlatıyoruz. Egzersizleri alışkan-
lık haline getirmelerini istiyoruz. Emekli-
lerimizden çok olumlu tepkiler alıyoruz” 
dedi. İHA

Karşılaşma 
yarıda Kaldı

Yeni sezon hazırlıklarını Erzurum’da sürdüren Antalyaspor, 
hazırlık maçlarına da devam ediyor. Kırmızı beyazlı ekip 
Palandöken Yüksek İrtifa Sahası’nda BF Sepâhân takımı 

ile karşı karşıya geldi. Mücadele tamamlanamadı

Olimpiyata sıKı hazırlandılar

50’den fazla spor branşında hizmet veren Gloria Sports Arena, 2024 Paris 
Olimpiyatları’nda yarışacak Team Türkiye ekibinin hazırlık dönemine ev sahipliği yaptı

GloRiA Sports Arena, Türkiye Milli olimpi-
yat Komitesi (TMoK) iş birliğiyle Gloria Sports 
Arena’da düzenlenen kamplar, sonrasında 
bireysel çalışmalar ve etkinlikler ile sporculara 
Paris’e giden başarı yolunda kapılarını ardına 
kadar açtı.

Voleyboldan okçuluğa, bokstan güreşe birçok 
farklı branşta mücadele eden profesyonel spor-
cular, Gloria Sports Arena’da bir araya gelerek 
hem birbirlerinden ilham aldı hem de deneyim-
lerini paylaştı.

2024 Paris olimpiyatları’nda Team Türkiye’nin 

her daim destekçisi olacaklarını belirten Özaltın 
Holding Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Elif 
Özdemir, “Milli gururumuz olan sporcularımıza 
destek olmak, onların motivasyonlarını artır-
mak, hazırlık süreçlerinde yanlarında olmak, 
sporcularımızın hikayelerini dinlemek ve onların 
azmi ile kararlılığına şahit olmak bizlere de bir 
aile gibi hissettirdi. Bu cesur sporcularımızın 
milli duygularla harmanlanmış mücadelesi-
ne tanıklık etmek, birliğin ve gücün sembolü 
olmak, onların altın rengi hayallerini paylaşmak 
bizlere de büyük bir onur ve mutluluk kaynağı. 

Gloria Sports Arena’da yaşanan bu özel anları 
ve sporcularımızın azim dolu hikayelerini pay-
laşmaktan büyük mutluluk duyuyoruz. onların 
cesareti ve kararlılığı, ülkemize olan inancımızı 
ve gururumuzu daha da pekiştiriyor. Team Tür-
kiye’nin Paris olimpiyatları’nda efsaneleşeceği-
ne inancımız tamdır. Bu vesile ile tüm sporcula-
rımıza başarılar diliyor, onları desteklemekten 
gurur duyduğumuzu belirtmek istiyoruz. Hep 
birlikte, Team Türkiye’nin başarısını kutlamak 
ve onların muhteşem hikayelerini paylaşmak 
için sabırsızlanıyoruz” diye konuştu.  DHA

antalyaspOr 
farK yarattı
Türkiye Atletizm Federasyonu tarafından düzenlenen U14 Türkiye Şampiyonası 

27-28 Temmuz 2024 tarihlerinde Konya’da gerçekleşti. Antalyaspor atletizm 
takımı Konya’da 10 madalya toplayarak önemli bir başarıya daha imza attı

Emekli kahvelerinde 
‘Sağlıklı Yaş Al’ etkinliği
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AntAlyA merkez ve ilçelerinde Muhar-
rem ayı süresince 40 bin kişilik aşure dağıta-
cak olan Antalya Büyükşehir Belediyesi, ik-
ramlarını sürdürüyor. Sosyal Hizmetler Daire 
Başkanlığı tarafından Gündoğmuş, Elmalı ve 
Döşemealtı’nda da aşure dağıtımı yapıldı. 

UZUN KUYRUKLAR OLUŞTU

Büyükşehir Ekipleri Elmalı merkez Yeşil 
cami önünde de 1500 vatandaşa aşure ikra-
mı gerçekleştirdi. Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı personelleri tarafından ikram edi-
len lezzetli aşurelerden almak isteyen vatan-
daşlar uzun kuyruk oluşturdu. Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Döşemealtı’nda da aşure 
dağıtımı yaptı. Aşure dağıtımı Döşemealtı Ye-
niköy Pazar yerinde gerçekleştirildi. Etkinlik 
yoğun ilgi gördü. Döşemealtı Belediye Başka-
nı Menderes Dal da etkinliğe katılarak kendi 
elleriyle vatandaşlara ikramda bulundu. 

GÜNDOĞMUŞ’TA AŞURE ETKİNLİĞİ

Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
Gündoğmuş ilçe meydanında 1500 kişilik 

aşure vatandaşlara ikram edildi. Alanya Aşe-
vi tarafından hazırlanan aşureleri afiyetle yi-

yen vatandaşlar Büyükşehir Belediyesi’ne te-
şekkür etti.  HABER MERKEZİ

KEMEr Belediye Başkanı Necati 
Topaloğlu öncülüğünde Kemer’e ka-
zandırılan sinema salonunda Kemer 
protokolü Atatürk 2 filmini izledi. 
Belediye Başkanı Topaloğlu, Atatürk 
filmini izlemeye gelen protokolü 
belediye girişinde karşıladı ve film 
öncesinde protokolle sohbet etti.  
KEMER BELEDİYESİ / BÜLTEN

KEPEzAltı’nDA bulunan Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Gençlik Kampı 
ve Eğitim Merkezindeki faaliyetlerde, 
izcilerin hem kişisel hem ruhsal ola-

rak kendilerini geliştirmeleri, sosyalleşmeleri 
ve takım arkadaşlarıyla kaynaşmaları ama-
cıyla çeşitli eğitimler veriliyor. İzci adayları 
kamp boyunca doğayı sevmeyi, korumayı ve 
doğada yaşama koşullarını bire bir uygula-
malı eğitimlerle öğrenecek.

GÖNÜLLÜ İZCİLER DESTEK VERİYOR

Hayvanat Bahçesi’nin hemen yanında-
ki ormanlık alanda doğa ile iç içe bir ortam-
da gerçekleşecek kamp süresince 3 tecrübe-
li gönüllü izci de adaylara destek verecek. Bu 
gönüllüler, izci adaylarına rehberlik ederek 
onların eğitim sürecine katkıda bulunacak. 
Antalya Büyükşehir Belediyesinin gençlere 
yönelik düzenlediği bu kamp, katılımcıların 
doğayla bağlantı kurmalarını ve izcilik ruhu-
nu benimsemelerini hedefliyor.   İHA

Gençlik kampı’nda 
4. dönem başladı

Büyükşehir Belediyesi tarafından düzenlenen 4. dönem izcilik faaliyetleri başladı. 
Gençlik Kampı ve Eğitim Merkezinde gerçekleşen etkinlikte, izci adayları temel izcilik 

bilgileri, izci andı ve türesi, çeşitli düğümler ve oyunlar hakkında eğitim alacaklar

Kemer 
protokolü 

Atatürk 
filmi izledi

KEPEz Belediyesi ve İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü istihdam gücünü birleştiri-
yor. Kepez Belediye Başkanı Mesut Ko-
cagöz, belediyenin, Mısır Çarşısı komp-
leksi içerisinde yer alan ve çarşıya dahil 
olan binada faaliyet gösteren Mesleki 
Eğitim Merkezi’ni ziyaret etti. Daha önce 
Kepez Belediyesi’nin teomanpaşa Kurs 
Merkezi olarak hizmet veren, Mesleki 
Eğitim Merkezi’nde incelemelerde bu-
lunan ve yetkililerinden kurslar ve öğ-
renci sayısı hakkında bilgi alan Başkan 
Kocagöz, “Bu çocuklarımıza sahip çıka-
lım. Kepez’deki kütüphaneler, belediye 
işletmeleri ve kreşlerde öğrencilerimi-
zi istihdam hayatlarına hazırlayabiliriz. 
Bu konuda hep beraber çalışmalıyız. Ço-
cuklarımız ve gençlerimiz bizim gelece-
ğimiz. Onları meslek sahibi yapmak ve 
iş hayatına en iyi şekilde, en donanımlı 
şekilde hazırlamak hepimizin görevidir. 
Kepez Belediyesi olarak elimizden gelen 
ne varsa yapmaya hazırız” dedi.

Kepez Mesleki Eğitim Merkezi’nde çı-
raklık öğrencilerine birçok mesleki alan-
da eğitim veriliyor. Merkez’de 175 öğ-
renci eğitim alıyor.  İHA

Çıraklık öğrencisine
istihdam desteği

büyükşehir belediyesi’nin 
aşure ikramları sürüyor

Büyükşehir Belediyesi, Muharrem Ayı dolayısıyla kent merkezi ve ilçelerde 
aşure ikramlarını sürdürüyor. Antalya merkez ve Alanya aşevlerinde hazırlanan 

aşureler kent merkezinin yanı sıra ilçelerde de vatandaşa ikram ediliyor

YAşADıKlArı habitatla-
rın korunması ve kaplan-
larla ilgili farkındalığın artı-
rılması amacıyla her yıl 29 
temmuz’da kutlanan Dünya 
Kaplan Günü Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Doğal Yaşam 
Parkı’nda da unutulmadı. Bu 
özel günde bakıcıları tarafın-
dan parkta bulunan iki Ben-
gal kaplanı için karışık etten 
12 kilogramlık pasta hazırlan-
dı. Doğal Yaşam Parkı’ndaki 
erkek ve dişi Bengal kaplanı, 
pastalarını afiyetle yedi. Ayrı-
ca kaplanların biyolojik adap-

tasyonu ve yaşamları hakkın-
da bilgi edinebilmeleri için 
hafta boyunca çocuk ziyaret-
çilere Doğa Sınıfı içerisinde 
çeşitli bilgilendirme etkinlik-
leri düzenlenecek.

KAPLANLARA ÖZEL İLGİ 

Antalya Doğal Yaşam Par-
kı şube Müdürü Veteriner He-
kim Dr. Aygül Arsun, Bengal 
kaplanlarının neslinin tehli-
ke altında olduğunu belirte-
rek Doğal Yaşam Parkı’nda 
bulunan iki kapana sıcak yaz 
aylarında özel bir şekilde ilgi 
ile baktıklarını belirtti. Arsun, 
“Kaplanların daralan yaşam 
alanlarından dolayı soyları 

tükenme tehlikesi altında. 
Biz de bir çift Bengal kap-

lanına ev sahipliği ya-
parak korumamız al-

tında tutuyoruz. 1 
hafta boyunca sü-
recek özel etkinlik-
lerimiz gerçekleşe-
cek. Havaların da 
sıcak geçmesi ne-
deniyle kaplanla-
rımızın serinleme-

si için havuzlarına 
buz kalıpları atıyoruz 

ve özel fıskiye sulama 
sistemleri ile kaplanların 

ferahlamasını sağlıyoruz” 
dedi.  HABER MERKEZİ

Doğal Yaşam Parkı’nda 
Kaplan Günü kutlandı

Büyükşehir Belediyesi Doğal Yaşam Parkı’nda bulunan 
Bengal kaplanlar için Dünya Kaplan Günü’ne özel 
olarak etten yapılmış pasta hazırlandı. Kaplanlar, 

karışık etlerden oluşan bu özel pastayı afiyetle yedi

Türk-Çek İş Birliği Parkı için geri sayım
MurAtPAşA Belediyesi’nin kardeş kenti 

Çekya’nın Prag 6’da açılışı yapılan Çek-türk 
İş Birliği Parkı’nın benzeri Fener Mahallesi’n-
de kurulacak. 1939-1940 sokakları kesişimin-
de yer alan park Kaleiçi Old town Fes-
tivali’nde açılacak.

Çekya’nın başkenti 
Prag’da türkiye Cum-
huriyet’inin kurulu-
şunun ve iki ülke 
arasında diplo-
matik ilişkile-
rin başlaması-
nın 100’üncü 
yılı dolayısıy-
la ‘Çek-türk 
İş Birliği Par-
kı’ haziranda 
açıldı. Parka, 
Prag 6 Beledi-
yesi ve Muratpa-
şa Belediyesi dost-
luğunun bir simgesi 
olarak Anadolu’dan geti-
rilen meşe palamudu ekildi. 
Açılışın ardından Muratpaşa Be-
lediye Başkanı Ümit uysal, kardeş kent 

Prag 6’da açılan Çek-türk İş Birliği Parkı’nın 
bir benzerinin ‘karşılıklılık’ esasınca Murat-

paşa’da da açılacağını söyledi.

FESTİVALDE AÇILACAK

Belediye meclisi, türk-Çek İş Birliği Parkı 
için yer arayışını tamamladı. CHP ve AK 

Partili üyelerden oluşan İsim Ver-
me Komisyonu, Fener Ma-

hallesi’nde 1939-1940 so-
kakları kesişiminde 

yer alan park alanı-
na türk-Çek İş Bir-

liği Parkı veril-
mesine karar 
verdi. Komis-
yon kararı, 2 
Ağustos Per-
şembe saat 
14.30’da top-
lanacak bele-

diye meclisince 
oylanacak. türk-

Çek İş Birliği Parkı 
için seçilen alan 2 bin 

300 metrekare genişliğe 
sahip. Park ekim ayında dü-

zenlenecek Kaleiçi Old town Fes-
tivali’nde açılacak. İHA
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